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Z A P I S N I K 

2. rednega sestanka Sveta staršev Osnovne šole Toneta Pavčka v šolskem letu 2022/2023,  

ki je potekal 18. 5. 2023 v zbornici šole 

 

Prisotni: Klemen Šmalc, Mateja Barbo Redek, Tanja Mrak, Marjetka Žveglič, Blažka Kristan, Marko 

Gašperič, Jure Klavora, David Mavec, Katja Berus, Lea Tisovec, Drago Perko, Mateja Matoh, Suzana 

Kraševec, Irena Jermančič Primc, Edvard Kolenc, Tanja Šiško Bevec, Jože Strojinc, Jasmina Drenik, 

Irena Gole, Stane Brinjevec, Marta Saje.  

Upravičeno odsotni:  Anita Miklič, Petra Zajc, Nives Koštal, Andreja Povše, Danijela Čutura Sluga, 

Andrej Hočevar. 

Odsotni ostali: Jasmina Kastelec, Igor Rožmanc, Janez Cesar. 

Ostali prisotni: Majda Čengija (ravnateljica), Irena Kozlevčar (pomočnica ravnateljice za vrtec), Maja 

Oštir (zapisnikarica). 

 

Dnevni red:  

1. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 1. rednega sestanka in 1. korespondenčne 

seje.  

2. Obravnava in potrditev predloga cen delovnih zvezkov in učnih gradiv za šolsko leto 2023/2024. 

3. Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu v šoli in vrtcu.  

4. Predlogi in pobude.  

 
 

K točki 1 

 

Predsednik Jože Strojinc je uvodoma pozdravil navzoče. Ob ugotavljanju prisotnosti je bilo ugotovljeno, 

da je svet sklepčen. Prisotne je povprašal za morebitne spremembe dnevnega reda ter morebitne 

pripombe na 1. zapisnik rednega sestanka z dne 27. 9. 2022 in na 1. korespondečni sestanek z dne 15. 

3. 2023. Prisotni niso imeli pripomb.  

 

SKLEP 1:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je soglasno potrdil predlagani dnevni red in zapisnik 1. rednega 

ter zapisnik 1. korespondenčnega sestanka.  

 

K točki 2 

Predlog izbora delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za novo šolsko leto so starši skupaj z vabilom 

prejeli po elektronski pošti. Ravnateljica je razložila, da je seznam gradiv enak kot prejšnje leto. Edina 

razlika je v ceni gradiv, na kar pa šola nima vpliva. Na vprašanje starša, kdo izbira gradiva, je povedala, 

da izbor pripravijo strokovni aktivi posameznih predmetnih področij in ta gradiva nato uporabljajo več 

let. Pri izbiri ne gledajo na založbo, temveč na kakovost. S šolskim letom 2024/2025 se pripravlja 

sprememba v zakonodaji in svet staršev ne bo več potrjeval cen učnih gradiv.  
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SKLEP 2:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je soglasno potrdil skupne nabavne cene delovnih zvezkov in 

učnih gradiv za posamezni razred za šolsko leto 2023/2024.  

 

K točki 3 

Poročilo o delu v vrtcu  

Šolsko leto so pričeli z delom v 11 oddelkih na dveh lokacijah. Od 14. 11. 2022 do 3. 4. 2023 pa so 

zaradi prenove prostorov muzeja vsi oddelki delovali v prostorih vrtca Cepetavček in šole. Poleg muzeja 

so v enoti Polonca prenovili še sanitarije in razdelilno kuhinjo. Otroci se v vrtcu dobro počutijo.  

V aprilu so odprli 12. oddelek, vrtec tako trenutno obiskuje 214 otrok, eno mesto je še prosto, 9 otrok je 

na čakalnem seznamu. Vpis otrok za novo šolsko leto je potekal od 13. 3. do 24. 3. 2023, prejeli so 24 

vlog ter štiri vloge po roku.  

Skozi celo leto se srečujejo s prerazporeditvami delavk in pomanjkanjem ustreznega kadra. V 

nadaljevanju je vodja predstavila dejavnosti, ki v vrtcu potekajo po LDN: predstave, plesni vrtec, tečaj 

angleščine, obiski, pohodi ... Ker se bliža konec šolskega leta, je kar nekaj projektov že zaključenih, in 

sicer Cepetavček bralček, Čutna pot in Vrtec v naravi. Pohvalila je strokovne delavke, ker dejavnosti 

prenašajo v naravna okolja.  

Na vprašanje starša glede prenove prostorov v enoti Polonca je odgovorila, da se dela bližajo koncu. 

Trenutno se prenavljajo pisoarji v sanitarijah, težave pa so s prenovo strehe, ker čakajo na vsaj 10 dni 

ugodnega vremena. Z ravnateljico sta poudarili, da imata zelo malo informacij o poteku prenove, saj ni 

obveščanja, vabljeni sta bili le na en koordinacijski sestanek. Odnos izvajalcev in podizvajalcev je 

negativen, časovnic se ne držijo in kar nekaj izvajalcev se je že zamenjalo. Starši so se strinjali, da 

zadeve na tem sestanku ne bodo rešili in da so to vprašanja za Občino Mirna Peč, ki prenovo tudi 

financira.  

Poročilo o delu v šoli  

Šolsko leto so pričeli z okužbami covid, ki pa so do danes že skoraj izzvenele. Vzgojno-izobraževalno 

delo poteka po začrtanih vsebinah v Letnem delovnem načrtu. Edini projekt, ki žal tudi letos ne bo 

dokončan, je šolski časopis, ker slovenistka odhaja na porodniški dopust. Kar nekaj projektov in 

dejavnosti pa je že uspešno zaključenih: Pavčkove vitice, Likovna ustvarjalnica in razstava likovnih del 

v muzeju, Bazar, 10. obletnica šole in vrtca, zbiralna akcija papirja, tečaj angleščine za starše in krajane 

... V prvem triletju poteka tudi španska bralna značka, ki pa jo z naslednjim šolskim letom želijo razširiti 

tudi na starejše učence.  

V okviru projekta Erasmus so obiskali štiri evropske države, konec maja jih čaka še gostovanje na 

Poljskem. En teden pa je bila gostiteljica tudi šola. Tekmovanja, tako na državni kot šolski ravni, se 

počasi iztekajo.  

Tudi v šoli se srečujejo z iskanjem ustreznega kadra. Zaradi prekinitve delovnega razmerja delavke so 

morali hitro poiskati učiteljico glasbene umetnosti. Uspešno je zaključen postopek izbire nove svetovalne 

delavke za šolo in vrtec, trenutno pa je v teku razpis za učiteljico slovenščine.  

 

SKLEP 3:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom o vzgojno-izobraževalnem delu v šoli 

in vrtcu.  
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K točki 4 

Skupini Žogice in Rakete: vprašanje glede fotografij ob posebnih priložnostih. Pomočnica je odgovorila, 

da bodo glede pošiljanja fotografij v novem šolskem letu zadevo ponovno predebatirali in se odločili, kaj 

in v kakšnem obsegu bodo pošiljali  fotografije staršem. 

Skupina Valovi: pohvala vzgojiteljicama.  

1. a: pohvala učiteljici Barbari Avguštinčič in Vilmi Fabjan. 

1. b: pohvala učiteljici Vilmi Fabjan.  

2. a: predlog, da jutranje varstvo v prvi triletju poteka v razredih. Ravnateljica je odgovorila, da bo z 

novim šolskim letom potekalo jutranje varstvo za učence od 1. do 5. razreda, za 1. razred bo brezplačno, 

za ostale bo plačljivo. Starši bodo pravočasno o tem obveščeni.  

2. b: pohvala učiteljici Nini Zoran. 

5. a: predlog, da se zbiralna akcija organizira dvakrat na leto. Ravnateljica je odgovorila, da je v tem 

šolskem letu potekala oktobra in aprila. Je pa cena papirja zelo padla. V aprilski akciji je bilo zbranih 

skoraj 7 ton, dobili pa so zelo malo denarja. Predlog bo posredovala učiteljem.  

5. b: pohvala za udeležbo na tekmovanju WSC v Kopru. Ravnateljica je povedala, da so bili učenci 

navdušeni in da bodo nadaljevali tudi naslednje leto. Ker gre za tekmovanje, ki zahteva kar velik finančni 

vložek, bodo zbirali tudi sponzorska sredstva.  

6. b: glede menjave razrednika zaradi odhoda učiteljice je predstavnica povedala, da učenci učitelja 

dobro poznajo, zato ne bo težav. Ravnateljica je dodala, da gleda na to, da je učitelj razrednik čim več 

z učenci.  

7. a: pohvala učiteljici razredničarki in učitelju Klemnu Kramarju.  

7. b: vprašanje v zvezi z neprijetnim dogodkom in glede premestitve učenca v drug oddelek je postavil 

predstavnik 9. a. Ravnateljica je pojasnila, da o vseh postopkih zaradi varstva osebnih podatkov in 

GDPR-ja ne sme razpravljati, o tem se je pozanimala tudi na ministrstvu. Povedala je, da so bili 

izpolnjeni vsi pogoji za premestitev učenca. Učenca so na to tudi pripravili. Zelo gleda na to, kaj je dobro 

za učenca. Angažirala se je tudi sama in učenca pri pouku spremlja. Na vprašanje staršev, ali je bila 

kakšna negativna reakcija s strani drugih učencev, je ravnateljica odgovorila, da ne.  

V nadaljevanju so starši na splošno razpravljali o obnašanju otrok v današnjih časih. Povedali so, da je 

potrebno razumeti obe strani in da mora tudi ta učenec dobiti pomoč. Nekateri starši pozdravljajo 

predavanja za starše, ki jih organizira šola. Ravnateljica in pomočnica sta povedali, da so predavanja 

po večini slabo obiskana. V kratkem bo za starše organizirano predavanje Janija Prgića. Lahko pa tudi 

starši sami predlagajo predavatelja.  

Ob koncu je predsednik podal pohvalo ravnateljici in obema pomočnicama. Starši pa so pohvalili vse 

vzgojiteljice in pomočnice v vrtcu ter učiteljice in učitelje. 

Sestanek je bil zaključen ob 19.20.   
Številka dokumenta: 900-1/2020/21 
 
Zapisala:        Predsednik sveta staršev  

Maja Oštir        Jože Strojinc 

 

V Mirni Peči, 22. 5. 2023  

Priloga:  

 predlog izbora delovnih zvezkov in učnih gradiv za šolsko leto 2023/2024 


